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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens kommitté för strategiskt 
arbete (KSA) 2024-08-29.  
 

Närvarande: 

Ordinarie ledamöter: 

Eva Lejdbrandt, Agneta Ståhle, Liselott Ringman, Natalie Johansson 

Adjungerade: 

Helena Nyberg, Fredrik Bruno, Stephanie Rankovic 

Anmält förhinder:  

Sandra Lundin, Ove Johansson 

Protokoll 

Stephanie Rankovic 
 

§ 36 Sammanträdet öppnas 
 

Eva hälsade alla välkomna till kommitténs möte. Ove anslöt kort och berättade att han 
beslutat att avsluta sitt arbete i kommitteen av personliga skäl. Ove tackade för sig och 
gruppen önskar honom allt gott i framtiden.  

 
§ 37  Val av justerare 
 
Natalie utsågs att jämte ordförande justera protokollet. 
 
§ 38 Fastställande av dagordning 
 
Dagordningen fastställdes. 
 
§ 39  Föregående protokoll 
 
Protokoll 3, 2024 godkändes och lades till handlingarna.  
 
§ 40 Information från ledamöter och adjungerade 
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Eva redogjorde kort om sitt deltagande och innehållet på IPFD workshop i juni månad i 
Helsingfors. En presentation finns uppladdad i Reduca för de som vill läsa mer.  
 
Fredrik informerade om att man inom Uppfödarservice, bland annat, tittar över hur 
kennelkonsulent verksamheten är organiserad för att se vilka förbättringar som kan 
göras på sikt.  
 
Helena berättade övergripande om pågående aktiviteter på kansliet som kan vara 
intressant för gruppen att känna till. 
 
Stephanie  
Informerade om kostnaden för dokumentredigeringar som Reduca tar ut. Det är inga 
stora kostnader- 49kr/månaden.   
Gruppen diskuterade och beslutade att säga upp avtalet med Reduca från årsskiftet 
2024-12-31. Strukturen och funktioner i Reduca passar inte vårt arbetssätt eller våra 
behov. Kommittén har en del arbetsdokument som behöver uppdateras löpande och 
det fungerar inte smidigt i Reduca idag. 
Stephanie säger upp avtalet och ser till att vi har en ny struktur på plats i Google drive 
från januari månad. 
 
 
§ 41 Ekonomi  
 

Stephanie informerade kort om kostnader som bokförts sedan föregående möte. 
Utöver ordinarie arvodeskostnader kopplat till KSA-möten har kommitteen   
arvodeskostnader för visionsarbetet och vårat egna uppdrag med policyer från Eva i 
juni månad samt kostnader för redigeringskrediter från Reduca. 

Kostnader för maj,  kostnader för juni  och kostnader för juli månad 
Budgetprognos 2 ska lämnas in senast 11 oktober. Stephanie tar fram ett förslag till 
Eva för godkännande.    
 
§ 42 Handlingsplan 
 
Ramverk begrepp- policy, riktlinjer, regler, rekommendationer 
 
Eva började med att presentera en sammanställning med förslag på indelning av 
befintliga dokument enligt den nya, av CS, godkända dokumentstrukturen. Gruppen 
diskuterade vad som är praxis idag för befintliga policyer - gäller dessa inom hela 
organisationen centralt eller kan det finns ytterligare på tex) klubbnivå? Det är en 
principiellt viktig fråga som behöver besvaras för det fortsatta arbetet. 
 
 
 

../Ekonomi/Resultatrapport%20maj,%202024.pdf
../Ekonomi/Resultatrapport%20juni,%202024.pdf
../Ekonomi/Resultatrapport%20juli,%202024.pdf
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Kommitteen har identifierat behov av ändringar och uppdateringar av befintliga 
policyer och riktlinjer samt framtagande av nya och kommer framgent att ta kontakt 
med berörda kommittéer angående dessa.  
 
De policyer som idag finns för anställda inom SKK kansli ingår inte i KSAs uppdrag att 
titta på.  
 
Eva arbetar vidare med följande punkter till nästa möte; 
 

- Tar reda på om nuvarande policyer och riktlinjer gäller hela organisationen eller 
delar av densamma 

- Mappa alla dokument med ägande instans och lista samtliga i separat kolumn i 
dokumentstrukturen för en komplett översyn 

- Ta fram en enklare mall som beskriver vad respektive dokument behöver 
innehålla 

 
Gruppen gick igenom handlingsplanen punkt för punkt och presenterade status för 
sina respektive ansvarsområden.  
 
Natalie föreslog att hon deltar i kommande SHU representantskap workshop som går 
av stapeln 21 - 22 september för att informera om KSAs fokusområden;  

- Hur kan SKK på bästa sätt underlätta övergången från ungdomsverksamhet till 
vuxenverksamhet  

- Behovet av ytterligare ansökan om yrkescertifiering till Allmänna arvsfonden. 
 

Gruppen tyckte det var ett strålande förslag och beslutade i enlighet.  
 
 
§ 43 Beslut från CS  
 

Eva redogjorde för nya beslut som tagits av CS kopplat till KSAs arbete.  
 



  

SKK/KSA nr 4 - 2024 
2024-08-29 

Sida 4/7 
 
 

 

 

 
Eva ber om förtydligande gällande punkt 2 från CS- Stödja specialklubb med 
omorganisation- och informerar gruppen på nästa möte.   
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§ 44 Kommande beslutsunderlag till CS  
 
Inga i dagsläget.  

 
§ 45 Ärenden för omedelbar justering 
 
Inga ärenden för omedelbar justering.  
 
§ 46 Mötes avslutande  
 
Kommitténs ordförande, Eva tackar kommittén och avslutar mötet. 
Nästa möte hålls fysiskt på SKK kansli den 24e oktober.  
  
 
Vid protokollet: 
Stephanie Rankovic 
 
 
Justeras: 

Eva Lejdbrandt 

 
Justeras: 
Natalie Johansson 
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Det justerade protokollet redovisar vad som har avhandlats vid mötet. Beslut som fattats  
kan dock bli föremål för ändring av SKK:s Centralstyrelse. 
Beslut från kommitténs möten får inte delges innan protokollet från det aktuella mötet 
är justerat. Om beslut behöver delges utan dröjsmål ska kommittén fatta särskilt beslut 
om detta. 


